
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 621/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τεχνικού δελτίου της προτεινόμενης πράξης 
«Προσθήκη κατ’ επέκταση του 2ου Δημοτικού 
Σχολείου και διαμόρφωση του αύλειου χώρου» και 
υποβολής της πρότασης. 

 
         Σήμερα 26 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-9-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδους, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Η.Τσιαμήτρος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 616/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 617/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 622/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης.,  Σ. Κουμτσίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 624/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 625/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Κορωνάς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 629/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 638/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 639/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 640/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Β. Γιαννουλάκης και  αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 659/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
13) Κατά της συζήτηση της αριθ. 661/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 662/2011 προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Γ. Σουμπέκας. 

 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, ο οποίος πρότεινε στο συμβούλιο τη συζήτηση και λήψη 
απόφασης εκτάκτως επί του θέματος έγκρισης του τεχνικού δελτίου και της μελέτης 
της πράξης «Προσθήκη κατ’ επέκταση του 2ου Δημοτικού Σχολείου και διαμόρφωση 
του αύλειου χώρου» και υποβολής της πρότασης επειδή θα πρέπει να κατατεθεί μέχρι 
τις 30 Σεπτεμβρίου. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-9-2011 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη,  που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με την πιο πάνω σχετική πρόσκληση , οι ΟΤΑ καλούνται να 
υποβάλλουν προτάσεις στα πλαίσια του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Μακεδονία 
– Θράκη 2007-2011 »- Άξονας Προτεραιότητας  «Αειφόρος ανάπτυξη και ποιότητα 
ζωής», προκειμένου να ενταχθούν και  χρηματοδοτηθούν για τον κωδικό 
προτεραιότητας «Υποδομές εκπαίδευσης». 
Στα πλαίσια της πρόσκλησης ο Δήμος Βέροιας έχει συντάξει μελέτη που αφορά την 
«προσθήκη κατ’ επέκταση του 2ου Δημοτικού Σχολείου και διαμόρφωση του 
αύλειου χώρου» 

Ο προϋπολογισμός της πράξης είναι : 1.035.050,17 €. 
Προκειμένου να υποβληθεί φάκελλος για την ένταξη της πιο πάνω πράξης  θα 

πρέπει το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει : 
1. Να εγκρίνει την υποβολή ή όχι της εν λόγω πράξης. 
2. Να εγκρίνει την μελέτη και το Τεχνικό Δελτίο αυτής  
3. Να οριστεί υπεύθυνος της πράξης 

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω παρακαλείτε το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Σοφρώνοφ : Στο εισηγητικό σημείωμα κ. Λαζαρίδη, μιλάτε για την υποβολή 
προφανώς και μιας μελέτης και ενός τεχνικού δελτίου το οποίο δεν το έχουμε, ένα 
αυτό. Και τι αφορά συγκεκριμένα, αυτή η προσθήκη κατ’ επέκταση, τι σημαίνει για 
το 2ο Δημοτικό Σχολείο; Και ξέρετε γιατί ρωτώ; Γιατί το συγκεκριμένο σχολείο το 
γνωρίζω πάρα πολύ καλά και πολύ φοβάμαι, δεν ξέρω βέβαια τι αφορά η επέκταση, 
ότι οι συντελεστές δόμησης δεν βγαίνουν. Είναι πολύ μικρός ο αύλειος χώρος και αν 
τον χτίσουμε κιόλας δεν θα μείνει ούτε τετραγωνικό. 

Κωστογλίδου : Θα ήθελα να ρωτήσω τον αντιδήμαρχο, καταρχήν αφορά το 2ο 
Δημ. Σχολείο Βέροιας. Η ερώτηση μου είναι, πότε έγινε η μελέτη αυτή; Και από 
ποιους μελετητές έγινε; 

Σουμπέκας : Εγώ θέλω να πω και να προσθέσω πως το θέμα έτσι όπως 
έρχεται, δεν γνωρίζουμε γιατί πρόκειται, το ύψος ή το βάθος των εργασιών, αλλά 
επειδή τυχαίνει να γνωρίζω ότι υπάρχουν αρχαία από κάτω, ρωτώ αν ξεπεράστηκε το 
θέμα της αρχαιολογίας. Είναι πολύ βασικό, γιατί αν τυχόν γίνουν ανασκαφές και 
βρουν κάτι, θα σταματήσει το έργο.  

Λαζαρίδης : Κύριε Σουμπέκα, αυτό είναι δυναμικό κόλλημα, δηλαδή κατά τη 
φάση της εκσκαφής, έχεις κοντά τους αρχαιολόγους και κρίνεται συνέχεια. Απλά 
εμάς μας δόθηκε η άδεια να ξεκινήσουμε για να σκάψουμε. 

Σουμπέκας : Επειδή εγώ ασχολήθηκα παλαιότερα σαν αντινομάρχης, πήγαμε 
κάναμε τομές και βρήκαμε αρχαία και έπρεπε, να πληρωθεί η αρχαιολογία για ένα 
χρονικό διάστημα τουλάχιστον ενός έτους, για να κάνει τις ανασκαφές και να δει αν 
είναι αρχαία, που πρέπει να σταματήσει το έργο τελικά να μας δώσει έγκριση. Αυτό 
έγινε; 

Λαζαρίδης : Απ’ τη στιγμή που το έργο θα υποβληθεί στο ΕΣΠΑ, 
προβλέπεται υποέργο σωστικό. Ακριβώς αυτό που λέτε δηλαδή. Πρόκειται για έναν 
υπόστυλο διώροφο χώρο, από κάτω είναι κενό δηλαδή, ακριβώς γι’ αυτούς τους 
λόγους, γιατί δεν έχουμε μεγάλη αυλή.  



Υπάρχει μεγάλη ανάγκη αιθουσών εκεί κυρία Σοφρώνοφ, μεγάλη ανάγκη και 
ήταν η μοναδική διέξοδος για μια μελέτη, δεν γινόταν αλλιώς. 

Δήμαρχος : Κύριε πρόεδρε, επειδή έχει ένα παρελθόν αυτή η μελέτη και αυτό 
το έργο. Μια μελέτη η οποία είναι μονοσήμαντη, δεν υπάρχουν άλλες λύσεις είναι η 
μοναδική που προσφέρεται, έχει και την οικοδομική άδεια κ.τ.λ. είναι και 
υποβληθείσα απ’ το 2009 οπότε μπορεί και ο κ. Δάσκαλος να συμπληρώσει.  

Δάσκαλος : Η συγκεκριμένη μελέτη προβλέπει, την προσθήκη κατ’ επέκταση 
τριών αιθουσών και γραφειακών χώρων, του διευθυντού, των δασκάλων και 
τουαλέτες. Η αυλή δεν θα πειραχθεί καθόλου, παραμένει ως έχει, υπερυψωμένα θα 
επεκταθούν οι αίθουσες και όλοι αυτοί οι χώροι. Εάν δεν κάνω λάθος, θα είναι ψηλά 
το έργο όπως είναι και το υπόλοιπο και η αυλή θα παραμείνει ως έχει. Το πρόβλημα 
θα υπάρξει μόνο στην εκσκαφή, όπως είπε και ο κ. Σουμπέκας, γιατί η μελέτη και η 
οικοδομική άδεια έγινε το 2009, διαβιβάστηκε στη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση για να 
κατασκευαστεί και είχαν προβλήματα τελικά και κόλλησε το έργο. Τώρα ωρίμασε, 
έγινε τεχνικό δελτίο και πιστεύω ότι έχουν προβλεφθεί και στον προϋπολογισμό του 
έργου τα περί αρχαιολογικής έρευνας. Έτσι λοιπόν, για να καλυφθεί η δαπάνη, αν 
χρειαστεί όπως και με τα υπόλοιπα έργα βάζουμε ένα υποέργο γι’ αυτές τις 
περιπτώσεις.  
 Δήμαρχος: Προτείνω ως υπεύθυνο της πράξης τον αντιδήμαρχο τεχνικών, κ. 
Α. Λαζαρίδη. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών 
και την πρόταση της Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι (34 σύμβουλοι). 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-9-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Λαζαρίδη. 
2.- Το κατατεθέν τεχνικό δελτίο και τη μελέτη της παραπάνω πράξης.  
3.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 παρ. 7 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει   
 
 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει το τεχνικό δελτίο και τη μελέτη της 
προτεινόμενης πράξης «Προσθήκη κατ’ επέκταση του 2ου Δημοτικού Σχολείου και 
διαμόρφωση του αύλειου χώρου», προϋπολογισμού € 1.035.050,17.  

Γ) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την υποβολή πρότασης του Δήμου Βέροιας 
στην πρόσκληση (018) του Επιχειρησιακού Προγράμματος Μακεδονίας-Θράκης 
2007-2013 για την ένταξη της παραπάνω προτεινόμενης πράξης στον Άξονα 
Προτεραιότητας «Αειφόρος Ανάπτυξη και Ποιότητα Ζωής» του εν λόγω 
επιχειρησιακού προγράμματος. 

Δ) Κατά Πλειοψηφία: Ορίζει ως υπεύθυνο της παραπάνω πράξης τον 
αντιδήμαρχο τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  621 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-9-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 
 


